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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Andreas Carlson (KD)

2022/23:106 Byggbar mark

Fastighetstidningen uppgav den 28 november att man under en längre tid 
försökt få bostadsministern att svara på ett antal frågor. Trots flera påminnelser 
har svaren uteblivit. Jag vill därför gärna lyfta fram en av Fastighetstidningens 
många relevanta frågor som statsrådet inte tagit sig tid att svara på.

Med anledning av detta vill jag ställa följande fråga till statsrådet Andreas 
Carlson:

 

Anser statsrådet att det i dag är brist på byggbar mark, och på vilket sätt 
kommer statsrådet i så fall att agera för att mer mark ska frigöras?

………………………………………

Jennie Nilsson (S)

Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch

Från Riksdagsförvaltningen
2022-12-02
Besvaras senast
2022-12-14 kl. 12.00


